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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 9/2019 

IX Sesja w dniu 23 kwietnia 2019  

Obrady rozpoczęto 23 kwietnia 2019 o godz. 11:00, zakończono o godz. 15:57 tego 

samego dnia. Przerwa w obradach sesyjnych trwała w godzinach od 11:20 do 14:45 

z powodu ewakuacji osób znajdujących się na terenie Urzędu Miasta związanej z 

zagrożeniem alarmem bombowym. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Janusz Dębczyński 

3. Mariola Gawłowska 

4. Andrzej Gołębieski 

5. Krzysztof Grządziel 

6. Joanna Hofman-Kupisz 

7. Jarosław Hupało 

8. Dariusz Jaworski 

9. Piotr Kowal 

10. Krzysztof Kowalski 

11. Stanisław Krzemieniewski 

12. Zbigniew Lewandowski 

13. Krystian Łuczak 

14. Józef Mazierski 

15. Wanda Muszalik 

16. Arkadiusz Piasecki 

17. Elżbieta Rutkowska 

18. Ewa Szczepańska 

19. Małgorzata Szymańska 

20. Daniel Tobjasz 

21. Agnieszka Walczak 

22. Stanisław Wawrzonkoski nieobecny 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 
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Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
otwarcie sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Jarosław Hupało otworzył obrady IX sesji 

Rady Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, 

Zastępców Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani 

Domiceli Kopaczewskiej oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta 

Panią Honoratę Baranowska, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńską a 

także zebranych na sali urzędników, przedstawicieli mediów, mieszkańców miasta 

oraz radnych uczestniczących w obradach.  

stwierdzenie quorum 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady Miasta stwierdził, że 

na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z listą obecności 23 

radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 23 kwietnia br. są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad IX sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad VIII sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 9 

kwietnia 2019 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

zmiany do porządku obrad IX sesji 

 nie wniesiono. 

 

Ad. 2 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 

 
Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym, która obejmuje okres od dnia 9 

kwietnia 2019r. do dnia 23 kwietnia br. i przedstawia się następująco:  

W omawianym okresie zawartych zostało 5 umów dotyczących udzielenia 

zamówienia publicznego. To m.in. umowa na przebudowę ulicy Żytniej wraz z 

infrastrukturą towarzyszącą. Zadanie wykona konsorcjum firm: Firma Inżynieryjno-

Drogowa „DROGTOM” Sp. z o.o. z Włocławka, Przedsiębiorstwo Wielobranżowe 

Progres Andrzej Filipczak z Włocławka i Brzęczkowski Sp. z o.o. z Włocławka. 

Wartość umowy to ponad 2 mln 200 tysięcy złotych brutto. Inwestycja zostanie 

zrealizowana w ciągu siedmiu miesięcy. 10 kwietnia zawarliśmy również umowę na 

budowę drogi dla działkowców na osiedlu Południe. To zadanie, za kwotę prawie 400 

tys. złotych brutto, wykona Firma Inżynieryjno – Drogowa DROGTOM. Inwestycja 

będzie ukończona w ciągu trzech miesięcy.  

W odpowiedzi na ogłoszony przez Wojewodę Kujawsko-Pomorskiego nabór 

wniosków o dofinansowanie przedsięwzięć z Funduszu Dróg Samorządowych, 12 
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kwietnia złożono trzy wnioski o dofinansowanie dotyczące budowy i przebudowy ulicy 

Grodzkiej i Żytniej.  

W okresie międzysesyjnym zawarte zostały również umowy na utrzymanie i 

konserwację fontann miejskich na Starym Rynku i Zielonym Rynku – na kwotę 

21.600.00 zł brutto oraz na wykonania prac konserwacyjnych na terenie miejskich 

placów zabaw – na kwotę prawie 24 tysięcy złotych brutto. Wydział Polityki 

Społecznej i Zdrowia Publicznego rozstrzygnął otwarte konkursy ofert z zakresu 

polityki społecznej i ochrony zdrowia. Na aktywizację społeczną seniorów, osób z 

niepełnosprawnością i spektrum autyzmu przeznaczonych zostanie ponad 18 tysięcy 

złotych. 9 kwietnia odbyło się uroczyste spotkanie ze sportowcami i trenerami z 

Włocławka, którzy w 2018 roku uzyskali najlepsze wyniki. Podczas gali wyróżnienia 

otrzymało blisko 30 sportowców i przeszło 20 trenerów, a nagrody ponad 120 

sportowców i 7 szkoleniowców. Kolejne 3 włocławskie firmy wyróżniono również 

tytułem Mecenasa Włocławskiego Sportu. Wyróżnienia i nagrody przyznawane są na 

wniosek klubów i osób zainteresowanych, po sprawdzeniu ich zgodności z właściwą 

uchwałą Rady Miasta.  

Od dnia 8 kwietnia do chwili obecnej Wydział Edukacji monitoruje na bieżąco rozwój 

akcji strajkowej nauczycieli, pracowników administracji i obsługi placówek 

prowadzonych przez Gminę Miasto Włocławek oraz wspiera dyrektorów szkół w 

kompletowaniu zespołów nadzorujących egzamin gimnazjalny i ósmoklasisty. 

Prezydent Miasta zaprosił wszystkich na zbliżającą się Majówkę. 2 maja o 12.00 na 

Placu Wolności odbędzie się Dzień Flagi. 3 Maja – z okazji rocznicy uchwalenia 

konstytucji – zaprezentowany zostanie koncert pieśni patriotycznych. Natomiast 4 

maja na bulwarach zaplanowano koncert gwiazdy i rozpoczęcie sezonu grillowego.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Janusz Dębczyński 

• Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski 

 

Ad. 3 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2019 rok wraz z autopoprawką. 

Zmiany budżetowe zaproponowane w procedowanej uchwale wraz z autopoprawką 

przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Honorata Baranowska. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem. 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2019 rok wraz z autopoprawką.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Jaworski, Józef Mazierski, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2019- 2030 wraz z autopoprawką. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia dokonała Pani Honorata Baranowska Skarbnik 

Miasta. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2019- 2030 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (3) 

Dariusz Jaworski, Józef Mazierski, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 5 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 
położonego pomiędzy ulicą Gajową, ulicą Wiejską, granicą miasta oraz terenem 
ogrodów działkowych. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Jolanta Stańczak Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 



 

6 

 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek w zakresie obszaru 

położonego pomiędzy ulicą Gajową, ulicą Wiejską, granicą miasta oraz terenem 

ogrodów działkowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 6 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek dla obszaru położonego 
pomiędzy ulicą Chmielną, Aleją Chopina, ulicą Warszawską, Placem Wolności, ulicą 
3 Maja, Starym Rynkiem, ulicą Św. Jana, brzegiem rzeki Wisły oraz położonego w 
rejonie ulicy Ogniowej. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Jolanta Stańczak Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Włocławek dla obszaru położonego 

pomiędzy ulicą Chmielną, Aleją Chopina, ulicą Warszawską, Placem Wolności, ulicą 

3 Maja, Starym Rynkiem, ulicą Św. Jana, brzegiem rzeki Wisły oraz położonego w 

rejonie ulicy Ogniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Dariusz Jaworski, Stanisław Wawrzonkoski 
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Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 7 

Informacja z realizacji Uchwały Nr XXXVIII/5/2018 Rady Miasta Włocławek z dnia 6 
lutego 2018r. w sprawie wyznaczenia kierunków działań w zakresie ochrony 
krajobrazu miejskiego. 
 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały dokonała 

Pani Jolanta Stańczak Dyrektor Wydziału Urbanistyki i Architektury. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, 

Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem. 

 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja z realizacji Uchwały Nr XXXVIII/5/2018 Rady Miasta Włocławek z dnia 6 

lutego 2018r. w sprawie wyznaczenia kierunków działań w zakresie ochrony 

krajobrazu miejskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 
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Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Włocławek do 
Włocławskiej Rady Seniorów. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta radny Jarosław Hupało poinformował, że dnia 30 

marca 2015 roku Rada Miasta podjęła Uchwałę w sprawie powołania Włocławskiej 

Rady Seniorów i nadania jej statutu. Zgodnie z § 2 ust. 1 pkt 2 załącznika do tej 

uchwały, Rada Miasta do składu Włocławskiej Rady Seniorów wskazuje dwie osoby 

spośród mieszkańców Włocławka, przedstawicieli seniorów lub podmiotów 

działających na rzecz seniorów, niebędących radnymi Rady Miasta Włocławek. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem oraz poprosił o zgłaszanie kandydatów na przedstawicieli Rady 

Miasta do ww. gremium. Ponadto wyjaśnił, iż dwóch przedstawicieli Rady Miasta 

Włocławek do Włocławskiej Rady Seniorów wybieranych jest zwykłą większością 

głosów w głosowaniu jawnym. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Piotr Kowal, 

• radna Ewa Szczepańska 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatury Pana Henryka Lewandowskiego na przedstawiciela Rady Miasta 

Włocławek do Włocławskiej Rady Seniorów, który zgłoszony został w imieniu Klubu 

radnych SLD przez radnego Piotra Kowala. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 
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Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, 

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka 

Walczak, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

Głosowano wniosek w sprawie: 

kandydatury Pana Janusza Mularskiego na przedstawiciela Rady Miasta Włocławek 

do Włocławskiej Rady Seniorów zgłoszony w imieniu Koalicji Obywatelskiej przez 

radną Ewę Szczepańską. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Janusz Dębczyński, Dariusz Jaworski, Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu zgłoszeń kandydatur oraz wyczerpaniu dyskusji 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt procedowanej 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Rady Miasta Włocławek do 

Włocławskiej Rady Seniorów w osobach Pana Henryka Lewandowskiego oraz Pana 

Janusza Mularskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Dariusz Jaworski, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Janusz Dębczyński 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poinformował, że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została 

podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia składu osobowego Włocławskiej Rady Seniorów. 

Przedmiotowy projekt uchwały przedstawiła Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor 

Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem 
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Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zatwierdzenia składu osobowego Włocławskiej Rady Seniorów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, 

Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Janusz Dębczyński, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 
Włocławek za 2018 rok”. 
 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Stanisława Matejska Zastępca Dyrektora 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie. 

 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Projekt uchwały rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny 

i Opieki Społecznej. Opinię w tej sprawie przedstawiła Radzie Miasta 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 
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Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy społecznej w mieście 

Włocławek za 2018 rok”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Jaworski 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ul. Planty na działalność 
Prezydenta Miasta Włocławek. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radny Piotr Zwoliński. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem 
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W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Józef Mazierski 

•  radny Jarosław Hupało 

 

Po zakończeniu dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców ul. Planty na działalność 

Prezydenta Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Krystian Łuczak, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, Katarzyna Zarębska, 

Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (9) 

Jacek Buława, Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz 

Jaworski, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, 

Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Piotr Kowal 

NIEOBECNI (1) 

Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 12 

Uchwała w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia ponownej petycji mieszkańców i 
działkowiczów Ogrodu Działkowego "Kłos" przy ul. Spokojnej we Włocławku. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonał również Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Piotr Zwoliński. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem 

W dyskusji wzięli udział: 

•  radny Józef Mazierski 

•  radna Elżbieta Rutkowska 

•  radny Piotr Zwoliński 

•  radny Józef Mazierski 

•  radny Janusz Dębczyński 

 

Po zakończeniu dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia ponownej petycji mieszkańców i 

działkowiczów Ogrodu Działkowego "Kłos" przy ul. Spokojnej we Włocławku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (8) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

NIEOBECNI (1) 
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Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani G.T. na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonał także Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Piotr Zwoliński. 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera dyskusję nad 

ww. zagadnieniem 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie projekt procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani G.T. na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, Piotr 

Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, 

Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Agnieszka Walczak, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (7) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Dariusz Jaworski, 

Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 
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Stanisław Wawrzonkoski 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że w rezultacie przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 14 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrali: 

• radny Janusz Dębczyński 

• radny Krzysztof Grządziel 

• radna Mariola Gawłowska 

 

Ad. 15 

 Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miasta przypomniał o 

obowiązku składania przez radnych oświadczeń majątkowych za rok 2018. 

Oświadczenie majątkowe wraz z kopią zeznania o wysokości osiągniętego dochodu 

w roku podatkowym (PIT) za rok poprzedni należy złożyć w dwóch egzemplarzach w 

terminie do dnia 30 kwietnia 2019 roku do Biura Rady Miasta. 

Poinformował także, iż w ramach realizacji projektu „Jestem Twoim Radnym”, który 

ujęty jest w Gminnym Programie Rewitalizacji od miesiąca maja br. radni będą pełnić 

dodatkowy dyżur w Kawiarni Obywatelskiej „Śródmieście Cafe”. Dyżury te odbywać 

się będą w pierwszą i ostatnią środę każdego miesiąca w godzinach od 15 do 17. 

Pierwszy dyżur z uwagi na święto, które przypada w dniu 1 maja br. odbędzie się 29 

maja br. Wobec powyższego harmonogram zaplanowanych dyżurów otrzymają 

Państwo Radni w systemie e-Sesja. 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

radny Jarosław Hupało zakończył obrady IX sesji Rady Miasta Włocławek, które 

odbyły się w dniu 23 kwietnia 2019 roku. 

 

Wiceprzewodniczący Rada Miasta Włocławek radny Jarosław Hupało  

 


